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Några nyheter på
den helige
Josemarías webbsida

En video om Opus Deis
grundare på engelska,
italienska och spanska samt nya
vittnesbörd, det är de viktigaste
nyheterna som du kan finna på
webbsidan
www.josemariaescriva.info. Vi
publicerar ”När vi fick ett barn
med Downs syndrom så var det
en Guds välsignelse".
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Under Nyheter finner du en video
som gjorts i samarbete med Centro
ELIS i Rom. I den berättar den helige
Josemaría om hur han grundade
Opus Dei. Videon återger ett möte
under en pastoral resa med några
hundra personer i Santiago de Chile i
juli år 1974: “På Skyddsänglarnas
dag, den 2 oktober 1928, önskade
Herren att Opus Dei skulle bli till som
en mobilisering av kristna som i
glädje uppoffrar sig för
medmänniskorna, helgar alla
jordens stigar och försöker göra varje
ädelt och rent arbete, varje världslig
syssla heliga.”

Bland andra nyheter kan du också
finna flera vittnesbörd som
publicerats i sektionen En universell
tillbedjan under titeln ”Man skriver
till oss”. Här nedan följer ett av dem:

”När vi fick ett barn med Downs
syndrom så var det en Guds
välsignelse"



Han är inte den sista bland många
syskon, utan tvärtom den förste av
fyra.

När han föddes sade en läkare som
var specialiserad i ärftlighetslära att
vi skulle tänka oss för två gånger
innan vi skaffade flera barn, för i
vårt fall fanns det en stark genetisk
börda, eftersom jag har två systrar
med denna sjukdom. När vi gifte oss
hade vi talat om att skaffa oss många
barn, och därför blev vi mycket
ledsna när vi fick det här rådet. Men
vi överlämnade vår längtan och
ängslan till den helige Josemaría och
bad om hans förbön. Tiden gick och
vi fick inga fler barn. Det gick fem år
tills vi efter flera missfall fick vår
andra dotter, som är helt frisk, dvs.
som man säger här ”sanita”. Femton
månader senare fick vi den tredje,
som också var frisk och tjugo
månader efteråt, den fjärde. Alla helt
friska – ”sanitos”. Hittills har Herren
inte velat något annat och sålunda



består vår stora familj av fyra vackra
barn som alla är ”små” stora mirakel
och som vi fått tack vare den helige
Josemarías förbön.

Vi älskar alla lika mycket, men utan
att vara rädd för att överdriva, kan
jag säga att den äldste är den som vi
har mest glädje av, eftersom han
varje dag lär oss vad kärlek är.

Marisa de Antonucci , Argentina

23/9 2004
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